
Beste Raadsleden, 
Hierbij wil ik gaarne aandacht vragen voor een groot probleem t.a.v. geloofwaardigheid over de 
ontwikkelingen HOV door Noord. 
 
Ik zend u hierbij een brief waarin in ik mijn ongenoegen kenbaar wil maken over de ontwikkelingen over 
het behoud van de  
drie oversteekplaatsen in Haarlem Noord u heeft in de raadvergadering van 20 juli 2017 duidelijk een 
standpunt ingenomen 
voor het behoud van veilig oversteekplaatsen, maar helaas staat er in de brief van de wethouder van 25 
september 2017 een ander verhaal dat er  
weer onderzoeken moeten plaatsvinden die erg veel geld gaan kosten over een onderwerp waar zelfs 
twee moties over zijn ingediend , 
motie 31 januari 2013 en 20 juli 2017. 
Dus onderzoeken wat al reeds onderzocht is dat geeft mij een zeer onrustig gevoel en over deze nieuwe 
ontwikkelingen is de uitkomst nog niet 
definitief te bepalen. 
 
Hierbij wil ik mijn ongerustheid kenbaar maken over het feit dat wij tot november 2017 moeten wachten 
op een duidelijk antwoord. 
 
Dus hoop dat u dit onderwerp snel op de agenda wil zetten zodat er snel meer duidelijkheid en zekerheid 
kan komen voor het behoud 
van de drie oversteekplaatsen of wordt er niet meer naar de wensen en de belangen van doelgroepen en 
bewoners geluisterd. 
 
Ben zeer benieuwd naar u duidelijke en onderbouwde antwoord. 
 
Namens doelgroepen Oogvereniging ,betrokken bewoners, dovenvereniging en wijkraden, 
Gerard Duppen 
 
 


